
Zapytanie  Radnego

z dnia: 26.02.2023 r. zgłoszone przez Radnego Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego: 

Dariusza Cecotkę

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam zapytanie w sprawie:

Realizacji zadania o którym zapewniono działkowców z OD im. T. Kościuszki w Piotrkowie 
Trybunalskim podczas spotkania w dniu 24.09.2019

Treść zapytania (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy,a także w celu uzyskania 
informacji o konkretnym stanie faktycznym, powinno zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego 
będącego jego przedmiotem oraz wynikające z niego pytania – art. 24 ust. 5 u.s.g.)

1.Opis stanu faktycznego:

04 września 2019 roku złożyłem interpelację w sprawie naruszenia struktury 
zamocowania ogrodzenia ogrodu działkowego po wykonaniu przez Miasto Piotrków Trybunalski 
budowy parkingów przy ulicy Działkowej.

2.Treść zapytania:

Zwróciłem  wtedy  uwagę,  że  poziom  chodnika  podniósł  się  na  tyle,  że  można  go
przeskoczyć bez żadnego problemu. W odpowiedzi na moje pismo otrzymałem odpowiedz w
piśmie pod numerem DRM.003.93.2019 z którego wynikało, że zostanie przeprowadzona wizja
lokalna z przedstawicielem firmy która wykonywała tam prace budowlane.

Dnia 24.09.2019 doszło do spotkania z Prezesem OD im. T. Kościuszki, mną, przedstawicielem
wykonawcy robót z Firmy PEUK S.A., osobą oddelegowaną ze ZDiUM. 

Podczas  tego  spotkania  Wykonawca  wraz  z  pracownikiem  ZDiUM  zadeklarowali  pomoc  w
wzmocnieniu  skarpy  oraz  wymiany  części  chodnika  na  terenie  ogródków  działkowych.
Zapewniano również, że szczegółowy zakres robót zostanie określony w trakcie ich realizacji.

I teraz pytanie bo zaczynają dopytywać się działkowcy co z tą sprawą?

Prace miały być wykonane niezwłocznie, mija 3,5 roku a tutaj nic się nie zmieniło poza tym, że
ogrodzenie w każdej chwili może się przewrócić,  ze względu wypłukania piachu co widać też po
nierównościach w chodniku.

Kiedy  dojdzie  do  wzmocnienia  powstałej  skarpy,  wymiany  obiecanych  słupów  i  siatki
ogrodzeniowej na odcinku o którym była mowa podczas spotkania?
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